
پیشگامانِ مبارزه
ســید عزت الله ضرغامی، عضو شــورای 
عالی انقلاب فرهنگی به مناسبت سالروز 
حماســه ۹ دی و حضــورش در اجتماع 
بزرگ مردم تبریز، با انتشــار تصاویری از 
نماز جمعه این شهر در صفحه توییترش 
نوشــت: »امروز در اجتماع بزرگ مردم 
تبریز به مناسبت ۹ دی گفتم، تبریزی ها 
در مبارزات ضداستعماری، ضداستبدادی و ضداستکباری همواره پیشگام و 
پرچمدار بوده اند. دوران مشروطه، ۲۹ بهمن ۵۶، ۸ دی ۸۸ و ۲۸ آبان ۹۸ از 

خاطره ها محو نخواهد شد«.

صدام که گور می گرفتی همه عمر!
همزمان با سیزدهمین سالروز مرگ »صدام 
حسین« سرکرده حزب بعث عراق، جمعی 
از کاربران و فعالان توییتری هشــتگ های 
#صدام و #ســالمرگ_صدام را در توییتر 
داغ کردند. در ادامه چند نمونه از توییت های 
منتشر شده توسط کاربران را می خوانید:»با 
آل علی هر که درافتاد ورافتاد... صدام که گور 
می گرفتی همه عمر، دیدی که چگونه گور صدام گرفت؟... می خواست یه هفته ای 
تهران رو فتح کنه و قادســیه راه بندازه. ۸0 کشور بهش کمک می کردند. فقط 
فرانسه با ارسال مواد شیمیایی و ساخت ۶ هزار بمب شیمیایی بهش کمک کرد. 
فرماندهان ارتش شوروی با حضور در بغداد به ارتشش آموزش دادند. اما امروز ما 

هستیم و او 13 ساله که اعدام شده«.

بی دولت سازی
عبــدالله گنجــی، مدیر مســئول روزنامه 
جوان با انتشار تحلیلی سیاسی در صفحه 
توییترش، حوادث اخیر عراق را بخشــی از 
پروژه »بی دولت سازی« و »بی ثبات سازی« 
کشورهای منطقه معرفی کرد. گنجی در این 
پست توییتری نوشته است: »۲۴ عضو بسیج 
مردمی عراق در حمله هوایی آمریکا شهید 
و ۵0 نفر مجروح شــدند؛ ابتدا بی دولت سازی انجام شد، سپس داعش در استان 
دیالی ســر برآورد. به محض سرکوب داعش در دیالی، آمریکایی ها مستقیم وارد 

جنگ شدند و از فضای بی دولتی بهره بردند. اوضاع عراق پیچیده تر خواهد شد«.

12 نامزدی برای »شبی که ماه کامل شد«
نرگس آبیار، کارگردان فیلم  ســینمایی 
»شبی که ماه کامل شد« با انتشار پستی 
نوشت:»شبی  اینستاگرامش  صفحه  در 
که ماه کامل شد پیشتاز آرای منتقدان 
و نویسندگان سینمای ایران شد. اسامی 
نامزد های ســیزدهمین جشــن بزرگ 
ایران  نویسندگان سینمایی  و  منتقدان 
با جمع بندی آرای اعضای آکادمی جشن اعلام شد و براساس اعلام روابط 
عمومی جشن منتقدان و نویسندگان سینمایی، فیلم »شبی که ماه کامل 
شد« با کســب 1۲ عنوان در بخش های مختلف نامزد دریافت جایزه شد 
و به این ترتیب توانســت پیشــتاز آرای منتقدان و نویسندگان سینمای 

ایران شود«.

 کیان راد حدود یک سال و نیم پیش بود که بخشی 
از کارگران کارخانه کشــت و صنعت نیشکر هفت تپه 
در اعتراض به حقوق های پرداخت نشده ، تجمع کردند. 
اعتراض های کارگری اما به مرور از شــکل و شــمایل 
اولیه اش خارج شــد و از وسط همین اعتراض های به 
ظاهر مســالمت آمیز، علاوه بر »اســماعیل بخشی« 
یک دختر حدود ۲0 ســاله هم قد علم کرد که بعدها 
مشخص شد دانشــجوی رشته دامپزشکی بوده است! 
اینکه یک دانشجوی جوان وسط اعتراض های کارگری 
چکار می کرد، بعدها در مســتند »طراحی سوخته« 
صداوسیما مشخص شــد و از دل همین مستند هم 
بود که حاشــیه های مربوط به »بازجو خبرنگار«های 
صداوسیما در فضای مجازی مطرح شد و کار را به جایی 
رساند که بخشی از کاربران فضای مجازی روز گذشته با 
انتشار چند تصویر، مدعی شدند خبرنگاران صداوسیما 
در اصل همان نیروهای امنیتی هستند که در قالب کار 

رسانه ای، فعالیت های امنیتی شان را پیش می برند!

  وثیقه 500 میلیونی
آن طور که رسانه ها گفته اند، سپیده قلیان نخستین بار 
در اســفند ۹۵ به جرم فعالیت  در اینستاگرام دستگیر 
شــده اســت. البته بعضی ها هم این ادعا را ساختگی 
می دانند و معتقدند قلیان نخســتین بــار در جریان 
اعتراض های کارگری در ۲7 آبان سال گذشته و همراه 
با اســماعیل بخشی دستگیر و حدود ۶ ماه بعد یعنی 
در اردیبهشــت امسال هم به زندان منتقل شده است. 
سپیده قلیان تا همین دو ماه پیش در زندان بود، اما در 

آبان ماه، با وثیقه ۵00 میلیونی به مرخصی رفت.
از همان زمان هم بود که شایعه های مربوط به بازجویی از 
او و اسماعیل بخشی و همچنین پخش مستند جنجالی 

»طراحی سوخته« در شبکه های مجازی آغاز شد.

  جمهوری شورایی!
پخش مستند طراحی سوخته برمی گردد به بهمن  ماه 
سال گذشــته. یعنی حدود سه ماه پس از دستگیری 

سپیده قلیان و اسماعیل بخشی. مستندی که توسط 
یکــی از خبرنگاران قدیمی صداوســیما یعنی »آمنه 
ســادات ذبیح پور« تهیه شده بود و قصد داشت پشت 
پرده های اعتراضات کارگری و حضور سپیده قلیان در 
این اعتراض ها را برای مخاطبش روشــن کند. سپیده 
قلیان در بخشی از اعتراف هایش که در همین مستند 
پخش شــد، گفته بود:»در تجمعات اخیر هفت تپه با 
رفقایمان در خارج و داخل ایران به دنبال این بودیم که 
تجمعات را سیاسی تر و امنیتی تر کنیم، چون مطالبه ای 
که داشتند ایجاد شوراهای مستقل کارگری و مطالبات 
کمونیستی بود، می خواستیم هر چه بیشتر روی قضیه 
هفت تپه زوم کنیم و از هر طریقی شــده فضای آنجا 
را سیاســی تر کنیم که بعد به مطالبه خودشــان که 
شــوراهای مســتقل کارگری و همین طــور در ادامه 
جمهوری شورایی و انقلاب کارگری هست برسیم. مدل 
براندازیمان این بود که وقتی اعتراضات به همه صنف ها 
از بازاریان، پرســتاران، کارگران و… کشیده شد پس 
از به خیابان کشاندن تمامی اقشار، جمهوری شورایی 
برپا شود و این جمهوری با انقلاب کارگری و براندازی 
نظام صورت می گیرد. در سه روزی که من در تجمعات 
حضور داشتم فیلم و عکس و مستندات تهیه می کردم 
و از طریق تلگرام به دو دوستم با نام های شیرین نجفی 

و علیرضا اعظمی در خارج از کشور می فرستادم«.

  بازجو خبرنگار!
حالا پس از گذشــت حدود یک ســال از پخش این 
مستند، سپیده قلیان که با وثیقه ۵00 میلیونی به طور 
موقت آزاد شــده، چند روز پیش با انتشار یک رشته 
توییت در صفحه توییتری اش نوشت: »در مراحل تولید 
طراحی سوخته، شخص خانم آمنه سادات ذبیح پور، در 
اتاق بازجویی حضور داشت تا پس از ساعت ها شکنجه  
جســمی و روحی، متنی را که از قبل آماده کرده بود، 

برای خواندن در مقابل دوربین، در اختیار ما بگذارد«!
پس از این توییت بود که نام خبرنگار صداوســیما سر 
زبان هــا افتاد و خیلی ها به او لقب »بازجو خبرنگار« را 

دادند. حاشــیه های مربوط به ادعای عجیب و غریب 
قلیان، دو روز پیش با پســتی که آمنه ســادات ذبیح 
پور در اینستاگرامش منتشر کرده بود، به پایان رسید. 
ذبیح پور در این پستی اینستاگرامی نوشته بود: »ساده 
بودی آن قدر ســاده که به هر رنگی در می آمدی مثل 
موهایت. می دیدم گرگ هــا چگونه دوره ات کرده اند از 
توانا تا آن پیر نادانا! افســوس سپیده را برای روسیاهی 
می خواستند. بازجویت به تهران آمد. او را دیدم خانمی 
باوقار، نجیب وآرام. اخلاق برایش حکم می کرد از تو به 
بدی یاد نکند از تو واقعیت ها را گفت. اما بعدها شنیدم 
کــه برای بار دوم و برای دیدنت بــه در خانه ات آمده، 
برادرت با لگدی او را از پله به پایین پرت کرده و چند 
دنده او شکسته. اندوهم چند برابر شد وقتی او اهواز بود 
و بستری و من تهران …. تو را ندیده ام اما به جای تنفر 
به تو ترحم دارم. دلم می خواســت ببینمت اما به جای 
آنکه تو سر حرف زدن را باز کنی، من تشنه یک صحبت 
طولانی بودم. تو از من به حقوق بشــر غربی شکایت 
کردی، من اما از تو به خدا شــکایت می برم. من تو را 
ندیدم اما بهتر است دیدار ما به قیامت باشد، آنجا دیگر 

طلبکار و بدهکاری برای حق الناس نخواهد بود«.

  سکوتِ مسئولان
روز گذشــته اما تصاویری در فضای مجازی دست به 
دســت شد که نام ذبیح پور و قلیان را یک بار دیگر سر 
زبان ها انداخت. رسانه های آن طرفی که برای نخستین 
بار این تصاویر را از روی خروجی سایت »ایرنا« برداشته 
بودند، مدعی شدند آمنه ســادات ذبیح پور به عنوان 
»ســتوان دوم« در یک اجلاس بین المللی حضور پیدا 
کرده اســت! البته اگر کمی به این تصاویر نگاه کنید، 
متوجه خواهید شد که تصویر ادعایی اگرچه شباهت 
ظاهری کمی با آمنه ســادات ذبیح پــور دارد اما هیچ 
جوره مربوط به خبرنگار صداوســیما نیست. علاوه بر 
این، تصاویر مربوط به »کنفرانس بین المللی پلیس زن 
در پاکستان « است که خبرگزاری ایرنا در سال 13۹3 
تصاویر آن را روی خروجی اش کار کرده است. البته اگر 
این ماجرا قانعتان نمی کند، بد نیست بدانید آمنه سادات 
ذبیح پور از ســال 13۸۲ وارد باشگاه خبرنگاران شده و 
پس از 10 سال فعالیت، در سال 13۹۲ مجری مجله 
خبری شده اســت. ذبیح پور از سال ۹3 هم خبرنگار 
بخش اخبار شد و از سال ۹۶ به خبرگزاری صداوسیما 
رفــت. این یعنی اگر قرار بوده پیــش از حضورش در 
باشگاه خبرنگاران در ارگان دیگری مشغول به خدمت 
باشد، باید تا پیش از سن 1۹ سالگی در آنجا می بود که 

تقریباً غیرممکن است!
با این همه اما شایعاتی که این روزها در فضای مجازی 
مطرح می شود، صدای بسیاری از کاربران و فعالان این 
عرصه را درآورده است. این دسته از کاربران از نهادهای 
نظارتی گلایه می کنند که چرا مجرمی که در مجموع 
حدود ۲0 ســال حبــس خورده، با یــک وثیقه ۵00 
میلیونی آزاد می شود، به فضای مجازی دسترسی دارد 
و به راحتی در این فضا شایعه ســازی می کند و حتی 
فراخــوان تجمعاتی صادر می کنــد! هرچند نهادهای 
نظارتی هنوز به این مطالبه واکنشــی نشان نداده اند، 
اما باتوجــه به جنجال هایی کــه در روزهای اخیر در 
فضای مجازی به پا شــده، احتمالاً باید منتظر بمانیم 
تا مسئولان دیر یا زود به ماجرای فعالیت های مجازی 

سپیده قلیان و اسماعیل بخشی ورود کنند.

جناب بوق ق ق ق ق
فؤاد آگاه: الان گیرِ ما به این نیســت که 
چرا رســانه ملی در یــک برنامه جدی و 
ویژه انتخاباتی از »مهران رجبی« به عنوان 
مجری استفاده می کند. خب، رسانه ملی 
است و لابد دوســت دارد ساختارشکنی 
کند و خلاف آمد عادت همه این سال ها، 
یک بازیگر باســابقه در ایفای نقش های 

طنز و کمدی را بگذارد مجری ویژه برنامه انتخاباتی! به این هم کاری نداریم 
که چرا برخلاف قوانین موجود، در آســتانه انتخابات مجلس، یک نماینده و 
نامــزد انتخابات را بــه برنامه دعوت می کنند. خب هــر برنامه، تهیه کننده، 
تصمیم گیرنــده، میهمان و کارگردان مخصوص به خــودش را دارد و لابد ما 
و آدم هایــی مثل ما حق اظهارنظر دربــاره میهمانان یک برنامه تلویزیونی را 
نداریم! این هم که در زمان حضور میهمان ویژه، صورتش را با قرار دادن تابلو 
و قاب عکس می پوشانید، خیلی پدیده عجیب و غریبی نیست! لابد استفاده از 
آباژور، گلدان و مبل و صندلی که برای پوشاندن صورت و بدن بازیگران برخی 
فیلم های مورددار اســتفاده می شود، دیگر قدیمی و تکراری شده و نوآوری و 

قاب عکس را هم برای همین جور موارد ساخته اند! 
الان اعتراض من به این است که، سیمای عزیز! ا شما که صورت میهمان برنامه 
را با قاب عکس پوشــاندید تا تبلیغ نشود، خب چرا وقتی مجری برنامه اسم 
میهمان را صدا می زد، به جایش صدای بوق پخش می کردید؟ سیمای عزیز! 
اصلاً چه اجباری به پخش برنامه ای است که صورت میهمانش با قاب عکس 
پوشیده شده و یا فامیلش جناب بوق ق ق ق ق است؟ یعنی توی آرشیو به آن 

عظمت، فیلمی، سریالی، چیزی نبود جای این برنامه پخش کنید؟

پانسمان ایرانی برای پروانه ای ها
قدس زندگی: قشنگیِ اول خبر این است 
که دســتاورد علمی جدید، درست زمانی 
رونمایی می شود که تحریم ها سبب ایجاد 
کمبودهایی در زمینه پانسمان زخم های 
دیابتی، ســوختگی و زخم هــای بیماران 
پروانه ای شــده است. »پانسمان زیستی« 
البته مدت زیادی اســت که در دنیا رایج 

شــده اما ساخت آن در توان همه کشــورهای دنیا نیست. حالا متخصصان 
کشورمان در بخشــی از مؤسسه »رویان« موفق به تولید پانسمان زیستی از 
پرده آمنیوتیک جنین انسان شده اند. این پرده که جنین درون آن قراد دارد 
هم محافظ جنین در برابر ضربه و آســیب محسوب می شود و هم در صورت 
آســیب دیدن جنین به ترمیم آن کمک می کند. مدیر سایت تولید پانسمان 
زیســتی به »فارس« گفته است: »اکنون در دنیا، پزشکی بازساختی مطرح و 
رایج شــده و در این صنعت ترجیح بر این است که از بافت بدن برای درمان 
استفاده شــود، زیرا ثابت شده که نتایج بهتری خواهد داشت«. قشنگیِ دوم 
خبر هم این اســت که گویا پانسمان تولید شــده در کشورمان، برای ترمیم 
زخم های دردناک بیماران پروانه ای به کار گرفته شــده و نتایج بسیار خوبی 
هم داشته است. بیمارانی که مدتی پیش اعلام شد داروهایشان توسط آمریکا 
تحریم شده است. قشنگیِ سوم این خبر را هم از زبان مدیر عامل »بانک خون 
بند ناف« کشــور بشنوید که گفته: »از سه یا چهار کشور اروپایی برای خرید 
این محصول درخواست داریم... همچنین چند کشور آسیایی هم درخواست 
خرید محصولات خونی، خون بند ناف و ســلول های بنیادی بافت بند ناف از 

ایران را دارند«.

 مجازآباد
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 حمید حسام در نشست بررسی ساختار و تدوین کتاب های خاطرات شهدای مدافع   حرم:

»خداحافظ سالار« 
حاصل چهار دهه مصاحبت با سردار همدانی است

جهان و چشم هایش...
سکانس اول: رفته ام عطاری. تهِ قوطی دمنوش هایم درآمده. خانه ای هم که 

تویش آویشن و کاکوتی و کاسنی و گل گاو زبان نباشد، ترسناک است. 
بعد از دادن لیست سفارشات به »باباعبدالله« بی آرام و قرار قلِ می خورم توی 
مغازه. این سرزمین معطر، پرُ از خاطرات است برایم. نمی شود اصلاً که بی دلیل 
و بادلیــل راهم را کج نکنم تــا این حجره. بس که همه موجودی اش را با هم 
دوســت دارم. از او که پشــت ترازو نشسته و سی و اندی سال است گشاده رو 
همه را نوه جان صدا می زند تا گل و گیاه اعجاب انگیز داخل شیشه ها و تغارها 
و کوزه ها را. دارم -شکل هر بار- توی این چهاردیواری فوق العاده سفر می کنم 
برای خودم که جمله ای از »باباعطار« به ســرعت نور، برم می گرداند عطاری و 
روزم را رقم می زند. او به مشتری جلویی می گوید: انرژی نگاه را دست کم نگیر. 

هر چشمی، حرف ها برای گفتن دارد، حرف ها.
سکانس دوم: خانه برادرخان، میهمانی است.  به اولین چشم ها که می آیند 
اســتقبالم، توجه می کنم. قبراق اند و دلشان می خواهد از فرط محبت خفه ام 

کنند. خوش به حال »آفرینش« که صاحب این نگاه هاست.
چشــمان به رنگ عســل را که جفت بعدی است بغل می کنم. مثل همیشه 
سکوت آرامی، غلت می خورد ته ته های دیدنش که ترجمه اش را بلد نیستم. 

»آبان« جان را می گویم.
بعد می روم ســمت دو تیله قهوه ای خالص و می نشــینم زیر پای شیک ترین 
و درخشــان ترین عنبیه های دنیا و »عزیــز« را طوری که جناب عطار گفت، 
می خوانم. می بینم از روزی که بندنافم را بریده اند عاشق داشته ام. تویشان زن 
مهربانی را پیدا می کنم دعاگو، بی اندازه آشنا و بخشنده که تمام قلب و فکرش 

را هر روز می گذارد در طبقی و هدیه می دهد به من.
در صورت چهارمین نفر هم عمیق می شــوم. دارد میانه گفت وگویمان نمک 
به خیار پوست کنده اش می پاشد. نگاه کنان دستم می آید با آرایش غلیظ هم 
گاهی نمی توان غم های بزرگ را زیبا نشــان داد. حال دل »سارا« انگار روبه راه 
نیســت. از خیر بررسی چشم فرید و مائده و خاله و بقیه می گذرم وقتی یک 
لحظه توی سینی فلزی چای، نگاهم به نگاه خودم گره می خورد. به معجونی 
که بیشتر از مال دیگران باید بشناسمش و هوایش را داشته باشم. چون فکر 
می کنم چشم ها غیر از حرف، واگیر هم دارند و درصد مهربانی و عشق و شادی 

و بهُت و افسردگی شان به شدت دامنگیر است.
سکانس سوم: باید این دفعه از باباعبدالله بخواهم دمنوشی هم بپیچد برای 

چشمِ نوادگانش. برای عضوی که سلامتی اش از اهمّ واجبات است.

موشکافی شایعه های مجازی علیه »آمنه سادات ذبیح پور«

دروغ های »سپیده«

خبر قشنگ

باور می کنید؟

روزمره نگاری

فهرست نهایی تیم امید ایران اعلام شد

23 سرباز برای حمله به المپیک
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ورزشـــی
             سه شنبه 10 دی  111398

4 جمادی الاول1441 31 دسامبر 2019  سال سی و سوم  شماره 9148

امین غلام نژاد: کالدرون مانند سرمربی استقلال رفته 
است و بازگشــتش در هاله ای از ابهام قرار دارد. مسئله 
کالدرون البته بر خلاف اســتراماچونی پــول و یا نحوه 
انتقال پول نیست. دلایل برنگشــتن پیرمرد آرژانتینی 

پیچیده تر است.

اختلاف عمیق با پیروانی
تقریباً دو هفته پیش در جلسه فنی کالدرون با بازیکنان 
پس از بازی این تیم، سرمربی آرژانتینی مشغول صحبت 
بوده که با اســتناد به اتفاقاتی که برای استراماچونی در 
استقلال رخ داده از الفاظ نامناســبی استفاده می کند.

همین کار کالدرون ســبب می شود افشــین پیروانی به 
عنوان مدیر تیم به شــدت ناراحت شــود و حتی جواب 
کالدرون را بدهد تا او به صحبت های خود ادامه ندهد. با 
این حال گفته می شود از زمانی که پیروانی پاسخ کالدرون 
را جلو همه بازیکنان داده، رابطه بین سرمربی و مدیر تیم 
شکراب شده است. به نظر می رســد همین اتفاقات هم 
سبب شــده تا کالدرون در آخرین جلسه هیئت مدیره 

باشگاه درخواست جدایی پیروانی را بدهد.

مخالفت انصاری فرد
کالدرون قبــل از ترک تهران به مقصــد بوینوس آیرس 
بــرای گذراندن تعطیلات کریســمس جلســه ای را با 
مدیرعامل باشگاه و هیئت مدیره ترتیب داده و خواهان 
ایجاد تغییرات در کادر مدیریتی تیم و رفتن مشــاوران 
مدیرعامل باشگاه می شود. درخواستی که مورد مخالفت 
شــدید انصاری فرد قرار می گیرد. انصاری فرد به حدی 
از این موضوع ناراحت می شــود کــه ادامه حضورش در 
پرسپولیس را منوط به عدم دخالت در تصمیم گیری های 

مدیریتی اش عنوان می کند. 
محمدحســن انصاری فرد ضمن حمایت همه جانبه از 
کالدرون با برنامه های فنی او موافقت کامل کرده است و 
عنوان داشته برای پرداخت قسط دوم قرارداد وی منتظر 
بازگشــت او به تهران و ادامه تمرینات است. مدیرعامل 
سرخ ها تأکید کرده است مشــکلات مالی مربوط به این 

موضوع را بی گمان حل خواهد کرد.
همچنین باشگاه پرسپولیس به مدیر برنامه های کالدرون 
اعلام کرده اســت مســائل مدیریتی، مربوط به باشگاه 
پرسپولیس است و مدیرعامل درباره آن تصمیم می گیرد. 
پس از ادعای مدیرعامل پرســپولیس مبنــی بر دادن 
اختیارات فنی بــه کالــدرون و تصمیم گیری در حیطه 

مدیریتی برای خود، سرمربی آرژانتینی تصمیم عجیبی 
برای نشان دادن اختلاف خود گرفته است. او در صفحه 
شخصی خود این بار افشــین پیروانی، سرپرست تیم و 

همچنین امید عالیشاه را آنفالو کرده است!

نشست مشکوک در خیابان فرشته
کالدرون اما پیش از ترک ایران اعلام کرد: زمانی کار دوباره 
خود برای نیم فصل دوم را آغاز خواهد کرد که نفراتی که 
با آن ها دچار چالش شده در باشگاه و به خصوص تیمش 

حضور نداشته باشند!
گفته می شــود قبل از جلســه مدیر برنامه های گابریل 
کالدرون با مدیرعامل کنونی باشگاه پرسپولیس، نشستی 
هم در خیابان فرشــته تهران برگزار شــده است. از قرار 
معلوم یکی از نزدیکان این روز های گابریل کالدرون در 
یکی از رستوران های گرانقیمت خیابان فرشته نشستی با 
گزینه جانشینی افشین پیروانی داشته و به او وعده داده به 
زودی طرف را به پرسپولیس برگرداند. شنیدیم این فرد 
که پیشکسوت باشگاه پرسپولیس هم محسوب می شود 

در هفته های اخیر از هیچ تلاشی برای بازگشت به این تیم 
فروگذار نبوده و موفق شده حمایت سرمربی آرژانتینی را 

نیز بدست آورد! 

هیئت مدیره ناهمگون
موضوع دیگر در پرسپولیس اختلاف میان مدیران پیشین 
پرسپولیس و مدیران فعلی است. ایرج عرب که تصمیمات 
او در ابتدای فصل حواشــی زیادی ایجاد کرد و در نهایت 
منجر به کنار رفتن او از مدیرعاملی شــد هنوز در هیئت 
مدیره باقیمانده و آرای او در سرنوشت باشگاه تأثیرگذار 
است. نبی و رغبتی هم هرکدام داعیه مدیرعاملی داشته اند 
و تشــکر کالدرون در یک برنامه تلویزیونی از آن ها که به 
همراه ایرج عرب او را برای کار به ایران دعوت کردند به این 

شائبه ها دامن زد.
از طرفی گفته می شود ایرج عرب از این جمع جدا خواهد 
شــد و احتمال جدایی رغبتی هم وجــود دارد اما نبی 
در ســمت خود باقی خواهد ماند. باید دیــد در نهایت 
خواســته های کالدرون تا چه حد اجرایی خواهد شد و 

پرسپولیس برای سومین بار در این فصل سرپرست خود 
را تغییر می دهــد یا اختلافات به شــکل دیگری مرتفع 

خواهد شد.

فهرست مازاد و خبرچین ها
در همین حال شــنیده می شــود کالدرون اســامی 
بازیکنان مازاد خود را به باشــگاه اعلام کرده اســت. 
فرشاد احمدزاده، امید عالیشــاه، کمال کامیابی نیا و 
حســین ماهینی چهار بازیکنی هســتند که کالدرون 
اعلام کرده به آن هــا نیازی نــدارد و می توانند تیم را 
ترک کنند. بــا این حال، اما دلیل کنار گذاشــتن این 
بازیکنان با دیگری متفاوت است. کالدرون اعتقاد دارد 
احمدزاده و ماهینی از نظر فنی کمکی به تیم نکرده اند 
و کیفیت پایین آن ها سبب شده در فهرست مازاد قرار 
بگیرند. کالدرون در اقدامی عجیب اعلام کرده عالیشاه 
و کامیابی نیا خبرچینی می کنند و همین مسئله سبب 
شده ســرمربی آرژانتینی پرســپولیس روی نام آن ها 

قلم قرمز بکشد.

اختلافات غیر مالی کالدرون با نزدیکان مدیرعامل

پیروانی و خبرچین ها در فهرست سیاه

آگوئرو: رسیدن به لیورپول بیش از اندازه سخت شده است
ورزش: مهاجم آرژانتینی تیم فوتبال منچسترسیتی که بعد از رهایی از کمند مصدومیت 
با گلزنی دوباره مقابل شــفیلدیونایتد به میادین برگشــت، اعتراف کرد که بعید است 
تیمش امسال بتواند قهرمانی را از چنگ شاگردان یورگن کلوپ درآورد. سرخیو آگوئرو 
معتقد است: »اکنون دیگر رسیدن به لیورپول بیش از اندازه سخت است. ما از حالا باید 
فقط باید روی کسب پیروزی در بازی های بعدی مان برای کسب سهمیه لیگ قهرمانان 
فصل آینده تمرکز کنیم. باید سبک بازی  مان را حفظ کنیم و به تلاش مان ادامه دهیم. 

ببینیم چه پیش می آید.

لوکاکو: حضور در منچستر تجربه بدی نبود
ورزش: مهاجم بلژیکی تیم فوتبال اینترمیلان که این روزها بر خلاف اواخر دوره حضور 
در جمع شیاطین ســرخ، روزهای خوبی را در سن سیرو می گذراند، معتقد است دوره 
حضورش در منچستریونایتد تجربه بدی نبوده است. روملو لوکاکو می گوید: »چیزی 
که از من در اینتر می بینید هم حاصل چیزهایی است که در منچستریونایتد هم از حیث 
ورزشی هم از حیث غیرورزشی آموختم. برای رسیدن به این سطح، آماده سازی زیادی 
داشتم و حالا حس آرامش بیشتری دارم و خونسردتر هستم. من انسانی هستم که اگر 
اوضاع برایم خوب پیش نرود، زود از کوره در می روم و عصبانی می شوم اما بعد از تجربه 

حضورم در منچستریونایتد به لحاظ ذهنی قوی تر شده ام.

دیوید مویس سرمربی وستهام شد
ورزش: سرمربی اسکاتلندی که تجربه هدایت اورتون و منچستریونایتد را در کارنامه 
دارد، بار دیگر سکان هدایت تیم شهر لندن را به دست گرفت. دیوید مویس به عنوان 
سرمربی جدید تیم فوتبال وستهام جانشین مانوئل پیگرینی اخراجی شد. او  قبلا در 
اواسط فصل 2018-2017  جانشین اسلاون بیلیچ شد و در نهایت توانست وستهام  
را از سقوط نجات بدهد. حالا مویس ماموریت مشابهی دارد، چرا که  تیم لندنی در 
رتبه هفدهم جدول لیگ برتر دیده می شود. قرارداد مویس با  تیم لندنی، 18 ماهه 
است. او سریعا کار خود را در این باشگاه آغاز می کند و  روز چهارشنبه هدایت تیم 

ملقب به »چکش ها« را مقابل بورنموث برعهده می گیرد.

ولخرجی دورتموند برای خرید هالند
ورزش: در حالــی کــه خیلی ها منتظــر اعلام خبر پیوســتن ارلینــگ هالند به 
منچستریونایتد یا یوونتوس بودند، او ناگهان با پیراهن دورتموند در انظار ظاهر شد. 
مهاجم 19 ساله نروژی که با عملکرد بسیار خوبش در تیم سالزبورگ در این فصل، 
مشتریان زیادی پیدا کرده بود، در رقابت با باشگاه هایی پیروز شد که از نظر قدرت 
مالی به مراتب بالاتر از زردپوشان قرار دارند. اکنون دو نشریه ایتالیایی از این ماجرا 
پرده برداشته اند و نوشته اند دلیل موفقیت دورتموند در جذب هالند، باج دادن این 
بازیکن به مدیربرنامه و پدر هالند بوده طوری که رقمی که این باشگاه به این دو نفر 

پرداخته بیشتر از پولی بوده که به سالزبورگ داده است.

ورزش: در حالی که شهر خودرو از صدر فاصله گرفته و 
ناکامی های این تیم سبب نگرانی هایی برای هوادارانش 
شده اســت خبرهای تازه ای از اردوگاه مشهدی ها به 
گوش می رسد. آن ها قرار اســت برای آمادگی بیشتر 
به اردویی در امارات بروند اما قبل از شــروع این اردو 
احتمالاً یحیی دســت به خانه تکانی خواهد زد. او از 
شــرایط فنی برخی بازیکنان راضی نیســت و پس از 
اولتیماتوم به آن ها به باشــگاه اعلام کرده است برای 
 نیم فصل دوم نیازی به آن هــا ندارد. مثلًا خداحافظی 
»روح الله باقری«، »ســینا زامهران« و »رضا صدری« 
قطعی شــده و این ســه بازیکن در نیــم فصل دوم و 

بازی های آسیایی این تیم جایی نخواهند داشت.
دیروز چنــد کانال خبری هم نوشــتند: بــازار نقل و 
انتقالات »شهر خودرو« شکل عجیبی به خود گرفته 
و آن ها حالا چند بازیکن خودشان را از دست خواهند 
داد و از ســویی چنــد بازیکن را خیلی بی ســروصدا 
جذب کرده اند که البته احتمالاً برایشــان مشکل ساز 

خواهد شد.
»حسن جعفری« و »میلاد ســرلک« بازیکنان فعلی 
»نساجی مازندران« که به صورت یکطرفه قراردادشان 
را با تیم شمالی فسخ کرده اند قرارداد داخلی با »شهر 
خودرو« را امضــا کرده و از نیم فصــل دوم به این تیم 
اضافه خواهند شــد. این خبر وقتی به گوش مدیران 
نساجی رســیده آن ها به شــدت از این قضیه شاکی 
هســتند و به دنبال راه قانونی بــرای بازگرداندن دو 

بازیکن کلیدی خود هستند. 

تبریزی می آید
خبر جذب »مرتضی تبریزی« هــم که چندی پیش 
منتشر شد واقعیت داشته و مهاجم آبی پوشان به جمع 
شــاگردان گل محمدی اضافه خواهد شد. تبریزی که 
با کمک رحمتی به مشــهد می آید امیدوار اســت در 
پستی که مشــهدی ها از مهاجمانشان راضی نیستند 
بتواند دوباره شکوفا شود و به روزهای خوب برگردد. او 
تجربه خوبی در ذوب آهن از حضور در جام باشگاه ها 
بدســت آورده  که به طور حتم به کمک شهرخودرو 
خواهد آمد.از سوی دیگر گل محمدی به دنبال »سعید 
مهری« بازیکن تیم فوتبال تراکتورســازی است، اما 
آن ها پیشــنهاد معاوضه مهری با »یونس شاکری« را 
نپذیرفته اند و بــه دنبال بازیکن دیگری هســتند که 
مشهدی ها »علی نبی زاده« را به تبریز پیشنهاد داده و 

منتظر خبر آن ها هستند.

پیشنهاد به علاء عباس
در روزهای گذشته خبرهای مختلفی مبنی بر پیشنهاد 
باشگاه پرسپولیس به علاء عباس بازیکن تیم ملی عراق 
مطرح شــد اما بهروز دزهبود مدیــر برنامه این بازیکن 
تأکید کرد که عباس از پرســپولیس هیچ پیشــنهادی 
ندارد. به نظر می رســد گل محمدی هم به این مهاجم 
علاقه دارد و صحبت هایی در این بین انجام شده تا این 
بازیکن هم راهی مشهد شــود. این بازیکن که احتمالاً 
همان بازیکن خارجی است که مالک باشگاه در موردش 

خبرهایی داده بود.

ورزش: هیئت رئیسه فدراسیون فوتبال ایران ظهر دیروز پس 
از استعفای مهدی تاج از مسند ریاست فدراسیون تشکیل 
جلسه داد تا درباره جانشین وی تصمیم گیری کند. اعضای 
هیئت رئیسه پس از برگزاری جلسه با مسعود سلطانی فر 
وزیر ورزش و جوانان تصمیم به سرپرســتی حیدربهاروند 
در فدراسیون فوتبال گرفتند تا نایب رئیس و رئیس فعلی 

سازمان لیگ فوتبال، امور جاری را پیگیری کند.

انتخابات اضطراری
پیگیری های ابتدایی نشان می دهد که برگزاری انتخابات 
پیش از موعد در دســتور کار وزارت ورزش و فدراســیون 
فوتبال قرار گرفته است. طبق برنامه اردیبهشت ماه سال 
99 باید انتخابات فدراسیون انجام شود، اما با توجه به شرایط 
خاص فوتبال و برای اینکه کارها روی زمین نماند، تصمیم 
گرفته شد بلافاصله پس از حضور بهاروند در رأس فدراسیون 
فوتبال، مقدمات برگزاری انتخابات فدراسیون فوتبال فراهم 
شود. بر این اساس مقرر شد که بهاروند هفته آینده مقدمات 
برگزاری مجمع را فراهم کند تا ظرف مدت ۴۵ روز شاهد 
برگزاری انتخابات باشیم. با این شرایط و در صورتی که همین 
روند طی شود تا پیش از پایان سال 98 انتخابات فدراسیون 

فوتبال برگزار خواهد شد.
بعد  از این جلسه فدراسیون فوتبال اطلاعیه ای به شرح زیر 
منتشر کرد.» اگر رئیس فدراسیون غایب باشد، فوت نماید 
و یا به طور دائم یا موقت از انجام وظایف خود سر باز زند نایب 
رئیس اول عهده دار وظایف وی تا زمان رفع غیبت یا مجمع 
بعدی خواهد بود. در صورت غیبت یا خودداری نایب رئیس 

اول، وظایف به نواب رئیس بعدی و یا سایر اعضای هیئت 
رئیسه محول می شــود. به این منظور کلیه اعضای هیئت 
رئیسه فدراسیون فوتبال و وزیر محترم ورزش و جوانان با 
تاکید بر رعایت کامل مفاد اساسنامه و لزوم ادامه فعالیت های 
فدراسیون، بر حمایت همه جانبه از تیم فوتبال امید در آستانه 
اعزام به مسابقات انتخابی المپیک و همچنین تعیین و تکلیف 

سرمربی تیم ملی فوتبال بزرگسالان تاکید کردند.«

سرنوشت تیم ملی
گفتنی است تاج تا زمانی که به عنوان راس هرم مدیریتی 
فوتبال فعالیت می کرد مذاکراتی با چند گزینه داشت که 
مهم ترین آن، برانکو بود، اما این مذاکرات با اســتعفای تاج 
متوقف خواهد شد. اتفاقا نخستین سؤالی که پس از انتشار 
خبر استعفای تاج از ســوی اهالی فوتبال به گوش رسید، 
همین بحث تیم ملی بود. مردم در پی آن هستند تا بدانند 
به فاصله کوتاه تا شروع دور برگشت مرحله انتخابی که اوایل 
فروردین ماه از ســر گرفته خواهد شد، چه کسی به عنوان 
جانشــین ویلموتس باید روی نیمکت بنشیند و تیم را به 
سمت صعود به جام جهانی 2020 هدایت کند؟ ضمن اینکه 
با رفتن تاج رسیدگی به مطالبات ویلموتس به کجا خواهد 
رسید؟آیا این پرونده می تواند مشکلاتی را بایک فدراسیون 
به وجود آورد یا بهاروند از پس این پرونده بر می آید؟ یادمان 
نرود که بهاروند در جریان برگزاری فینال جام حذفی در اهواز 
با محرومیت از سوی کمیته اخلاق روبه رو شد و بعد از هفت 
ماه او به عنوان نفر اول فدراسیون و البته سازمان لیگ ادامه 

فعالیت داد.حل این معادله با شما؟

ورودی ها و خروجی های »شهرخودرو« 

یحیی به دنبال مهاجمان سرشناس
هنر  بهاروند

 از محرومیت تا ریاست در کمتر از هفت ماه

ورزش: حمید استیلی فهرست نهایی تیم امید 
برای رقابت های انتخابــی المپیک را اعلام کرد. 
فهرستی که غایب بزرگ و نامداری به نام »یونس 
دلفی« را دارد که به دلیل مصدومیت نمی تواند 
تیم امید را در رقابت های قهرمانی زیر23 ســال 

آسیا همراهی کند. 
در فهرســت 23 نفره حمید استیلی بازیکنان از 
1۵ باشــگاه مختلف حضور دارند که دو بازیکن 
از باشــگاه های خارجــی و بقیه از 13 باشــگاه 
لیگ برتری به فهرست نهایی راه پیدا کرده اند. 

فهرست کامل تیم ملی امید به شرح زیر است
دروازه بان:

معراج اسماعیلی)ذوب آهن(، حبیب فرعباسی)نفت 
مسجد سلیمان(، مهدی نوراللهی)سایپا(

مدافعان:
مهران درخشان مهر )ذوب آهن(، امید نورافکن، 
)ســپاهان(، عارف آقاســی )فولاد(، شــاهین 
طاهرخانی )استقلال(، مجتبی نجاریان )فولاد(، 
حسین ســاکی )صنعت نفت(، متین کریم زاده 

)پارس جنوبی(
هافبک ها:

امیرحســین حســین زاده )ســایپا(، جعفــر 
ســلمانی)نفت آبــادان(، ســینا زامهــران 
)شهرخودرو(، محمد خدابنده لو )پیکان(، مهدی 

مهدی خانی)وارژدین(، رضا دهقانی)نساجی(
مهاجمان:

محمد محبی)سپاهان(، مهدی قائدی)استقلال(،رضا 
جبیره )نفــت( علــی شجاعی)نســاجی(، امیر 
روستایی)پرسپولیس(، رضا شــکاری )تراکتور( و 

اللهیار صیادمنش)استانبول اسپور(

خط خورده های بزرگ
یونس دلفی مهاجم تیم شــارلوا می توانســت 
یکــی از مهره هــای کلیــدی تیــم امیــد در 
رقابت های قهرمانی زیر 23 ســال آســیا باشد 
اما مصدومیت اجازه نداد تا ایــن بازیکن بتواند 
تیم امید را همراهی کند. با این وجود اســتیلی 
هنوز هم در خط حملــه بازیکنان مطرحی مثل 
الهیارصیادمنش، مهدی قائدی و محمد محبی را 
دارد. استیلی پیرامون علت خروج نام یونس دلفی 
از فهرست بازیکنان تیم امید نیز گفت: »آقایان 

خانلری و دکتر شــهاب از کمیته پزشکی به من 
اعلام کردند براساس اعلام پزشک باشگاه شارلوا 
ایشان مصدوم است و حتی در سه هفته گذشته 
تمرین نداشته اســت. به هر صورت من با خود 
دلفی صحبت کردم که گفت مصدومیتش رفع 
شده با این وجود از او خواستیم در تهران حاضر 
شود و تست های آمادگی جسمانی و پزشکی را 
پشت سر بگذارد که متأســفانه باشگاه شارلوا با 
این درخواست مخالفت کرد و دلفی نتوانست به 
تهران بیاید. این موضوع برای ما اهمیت زیادی 

داشت، چرا که نمی توانستیم روی انتخاب نفرات 
با وجود مصدومیت ریسک کنیم«.

محمدرضا آزادی مهاجم تیــم تراکتور نیز یکی 
دیگر از بازیکنان سرشناسی است که از فهرست 
امیدها خط خورده اســت. محمد مسلمی پور از 
ماشین سازی  و علی شهسواری از پیکان نیز دو 
بازیکن دیگر هســتند که در آخرین اردوی تیم 
امید حضور داشــتند و در نهایت ازفهرست کنار 
گذاشته شــدند. امید دره، رضا جعفری، مهیار 
جباری، محمد شریفی از ســایپا نیز دیگر خط 

خورده های تیم امید هستند.
 عارف غلامــی مدافع تیم اســتقلال نیز یکی از 
سرشناس ترین بازیکنانی است که پیش از اردوی 
آخر تیم امید نامش در بین نفرات حضور نداشت.

مصدومیت و جایگزینی
در صورتی که مصدومیت جدی به وجود بیاید که 
مورد تأیید کنفدراسیون فوتبال آسیا قرار بگیرد 
امکان جایگزینی بازیکن مصدوم از فهرست رزرو 
اعلام شده به کنفدراســیون فوتبال آسیا وجود 
خواهد داشت. لیســت رزرو یک فهرست کلی 
۵0 نفره اســت که به کنفدراسیون فوتبال آسیا 

ارسال شده است.
اعضای تیم امیــد به تهران بازگشــتند و یازدهم 
 دی ماه برای حضور در رقابت هــای قهرمانی زیر

23 سال آسیا راهی تایلند خواهند شد. این رقابت ها 
که انتخاب فوتبال المپیک در قاره آسیا هم هست 

از تاریخ 18 دی ماه در کشور تایلند آغاز می شود.

نکات مهم فهرست امید
1- دو باشگاه خارجی استانبول اسپور و واراژنی 
ضمن همکاری با تیم امید دو بازیکن خود را در 

اختیار این تیم قرار دادند.
2-نفت آبادان با سه بازیکن بیشترین سهم را در 

نفرات نهایی تیم امید دارد.
3- سرخابی های تیم امید عبارت اند از: شاهین 

طاهرخانی، امیر روستایی و مهدی قائدی.
۴-هیچ بازیکنی از لیگ دســته اول در فهرست 

نفرات تیم امید حضور ندارد.
۵- از بیــن بازیکنان تیم امیــد محمد محبی، 
اللهیار صیادمنش و امید نورافکن سابقه پوشیدن 

پیراهن تیم ملی بزرگسالان را دارند.
6-مهدی نوراللهی گلر سوم فصل پیش استقلال 
که در حال حاضر عضو تیم سایپاست در فهرست 

نهایی جای دارد.
7- با خط خوردن چهار بازیکن ســایپا اکثریتی 
که در اختیار این باشــگاه نارنجــی پوش بود از 

بین رفت.
8- جعفر سلمانی، بازیکن مؤثر صنعت نفت، رضا 
دهقانی مهره تأثیرگذار نساجی، مجتبی نجاریان 
مدافع راست فولاد اهواز و حتی متین کریم زاده 
دفاع چپ پارس جم وارد فهرست نهایی استیلی 
شدند تا سرمربی تیم امید نشان دهد بازی های 
لیگ را به خوبی زیر نظر داشته و جوانان شایسته 
را بدون توجه به رنگ پیراهن انتخاب کرده است.

مترجم: امیرمحمد ســلطان پور: در مصاحبه 
اختصاصی با اسکای اســپورتس، ژوزه مورینیو در 
خصوص مسائل مختلف از بازگشــت به فوتبال، تا 
چیزهایــی کــه در زمــان دوری از آن آموخته، و 
همین طور برنامه هایش برای باشگاه جدیدش یعنی 

تاتنهام می گوید. در زیر این مصاحبه را می خوانید:

  از بازگشت به فوتبال پس از حدود یک سال 
دوری از آن چه احساسی داری؟

واژه خوشحالی به خوبی احساس من را بیان می کند. 
خوشــحالم که هر روز به دفترم و محل تمرین تیم 
می آیم. خوشحالم که از 6:30 صبح تا 19:30 شب 
اینجا هستم و خوشحالم که پس از مسابقه تیمم اینجا 
می خوابم و اینجا با دستیارانم هستم تا بازی ها را آنالیز 

کنیم و خود را برای مسابقه بعدی آماده کنیم.

 مسلماً این دوری از فوتبال تأثیرات خاص 
خودش را نیز بر تو گذاشته است؟

این دوری، من را در شرایطی قرار داده که اکنون آماده 
ام هر چه در توان دارم برای تیمم بگذارم و 100 درصد 
به آن متعهد باشم. این تنها زمانی امکان پذیر است که 
شما خوشحال باشید و از شرایط پیرامون خود رضایت 
کامل داشــته باشید. وقتی شــما خوشحال باشید 
می خواهید 101 درصد از توانایی خود را بگذارید. در 

این شرایط حتی 99 درصد نیز کافی نیست.

  اما با توجه به نتایجی که به تازگی تاتنهام 
کسب کرده، احتمالاً از این نتایج در این حد 

خوشحال نیستید؟
از جنبه خالص فوتبال و نتیجه فوتبالی، مسلماً تیمی 
که در میانه فصل ســرمربی خود را عوض می کند، 
مسلماً دلایلی وجود داشته اســت. وقتی یک تیم 
بی نقص باشــد، فوتبال فوق العاده ای را به نمایش 
بگذارد و نتایج هم عالی باشــد که یک تیم سرمربی 
خود را تعویض نمی کند. من این توقع را نداشــتم 
که در میانه فصل تیم را تحویل بگیرم و ناگهان همه 
چیز بی نقص شود؛ هیچ کس این توقع را از من ندارد. 
تاتنهام باشگاه فوق العاده ای است، امکانات فوق العاده 
ای دارد و شرایط برای کار کردن نیز در آن فوق العاده 
مهیاست. باشگاه پروژه باورنکردنی را برای آینده خود 
در نظر گرفته اســت؛ این چیزی است که آقای لوی 
)مالک باشگاه( برای من شرح داده و من هم چنین 

توقعی را داشتم.

  صحبت های زیادی در خصوص شکل کار 
باشگاه تاتنهام در بازار نقل و انتقالات وجود 
دارد؛ در حالی که شما در زمان حضور در یونایتد 
350 میلیون پوند برای خرید بازیکن هزینه 

کردید تاتنهام 40 میلیون هزینه کرد. آیا در 
این تیم بیشتر صحبت از شناخت شما نسبت 

به بازیکنان فعلی مطرح است؟
پاســخم به پرسش شــما مثبت اســت. من باید 
بازیکنان و شــخصیت های مختلف در این تیم را 
بشناسم. نه تنها توانایی فوتبالی آن ها بلکه اینکه 
این بازیکنان چه شخصیت هایی دارند. شما یک فرد 
را با نگاه به ظاهر او نخواهید شناخت؛ با کار کردن 
به مدت یک هفته در کنار او نیــز وی را نخواهید 
شناخت. من با تعداد زیادی شخصیت در این تیم 
سروکار دارم که می خواهم در کمترین زمان ممکن 
درک درستی نسبت به شخصیت آن ها پیدا کنم. 
اگر دو سال دیگر در این باره از من بپرسید مسلماً 
به شناخت عمیقی نسبت به آن ها دست یافته ام. 
اکنون همه چیز در ســطحی ظاهری قرار دارد و 
بخش بسیار مهمی از کار من این است که آن ها را 

به بهترین شکل بشناسم.

  در این مدت دوری از فوتبال، به کارشناسی 
فوتبال در شبکه های تلویزیونی نیز مشغول 

بودی؛ این تجربه را چگونه دیدی؟
کارشناس فوتبال بودن یک چیز است و سرمربی بودن 
چیزی کاملًا متفاوت! کلًا داستان این دو با یکدیگر 
متفاوت اســت. به همین دلیل است که برخی افراد 

در کارشناسی فوتبال بهتر از سرمربی فوتبال بودن 
هستند و برخی در شغل سرمربی بهتر از کارشناسی 
هستند. این دو شغل کاملاً متفاوت است. اما تجربه من 
سبب شد شناخت بهتری نسبت به شغل کارشناسی 
فوتبال پیدا کنم؛ و در حالی که سرمربی فوتبال هستم، 
راحت تر می توانم با رسانه ها ارتباط برقرار کنم چون 

من هم یکی از آن ها بودم.

  در مصاحبه ای که چند ماه پیش در زمان دوری 
از فوتبال انجام دادی در خصوص مطالعات گسترده 
در حوزه های مختلف به خصوص فلسفه گفتی؛ 

اکنون در چه وضعیتی از این حیث قرار داری؟
مســلماً این روزها وقت کمتری برای مطالعه دارم؛ 
آخرین کتابی که خواندم مربوط به شهر برایتون در 

انگلیس بود.

بازیکن و سرمربی سابق اســتقلال تهران که این 
روزها برای شــرکت در دور جدیــد کلاس های 
مربیگری خود در پاریس فرانسه حضور دارد عکسی 
جالب برای هوادارانش در اینستاگرام منتشر کرد. 
فرهاد مجیدی  که این روزها شایعات زیادی مبنی 
بر بازگشتش به عنوان سرمربی به جمع آبی پوشان 
پایتخت مطرح بود، در عکس خود، خندان در حال 
قدم زدن در مقابل طاق پیروزی میدان شارل دوگل 

در خیابان شانزلیزه پاریس دیده می شود.

این هوادار باشــگاه برایتون انگلیس در توییتر خود 
به قول جالبی که در مــورد علیرضا جهانبخش داده 

بود عمل کرد.
ایوان گارات که در زمان اعلام ترکیب برایتون مقابل 
بورنموث، در توییتی اعلام کرده بود که اگر ملی پوش 
فوتبال کشورمان بتواند در این دیدار گلزنی کند، سر 
خود را از ته خواهد تراشید، بعد از گلزنی جهانبخش 
قول خود را عملی و عکســی از ظاهر جدید خود را 

توئیت کرد!

ایوان گاراتفرهاد مجیدی
اینستاگرام باشــگاه الدحیل قطر که در فصل آینده 
لیگ قهرمانان آسیا با پرسپولیس هم گروه است، از 
خرید بزرگ جدید خود رونمایی کرد. ماریو مانژوکیچ 
ستاره تیم ملی کرواسی در جام جهانی 2018 که اخیرا 
نمی توانست در ترکیب ثابت یوونتوس قرار گیرد و 
البته صحبت هایی از پیوستن او به منچستریونایتد 
مطرح بود، با امضای قراردادی دو ساله با حقوق سالانه 
10 میلیون یورو به الدحیل پیوست تا این باشگاه در 

پست اینستاگرامی خود ورودش را تبریک بگوید.

در آستانه سال جدید میلادی، مدافع راست جوان 
لیورپول در توییتی از خوشبینی خود به سال 2020 
می گوید. ترنت الکساندر آرنولد که یکی از بهترین 
بازیکنان فوتبال اروپا در ســال 2019 بود و با وجود 
پســت دفاعی خود آمار پاس گل فوق العاده ای را 
از خود ثبت کرد، در توییتش نوشــته: »2019 با تو 
خوش گذشت، بزن بریم سال 2020« که نشان دهنده 
امیدهای او به سال 2020 به خصوص در راه قهرمانی 

انگلیس بعد از 30 سال است.

ترنت الکساندر آرنولدباشگاه الدحیل

فهرست نهایی تیم امید ایران اعلام شد

23 سرباز برای حمله به المپیک

ضد  حمله

دربی برگشت 17 بهمن
ورزش: برنامه مسابقات هفته هفدهم تا بیست و یکم نوزدهمین دوره 
لیگ برتر فصل 99-98 اعلام شد.بر این اساس مشخص شد که دربی 

برگشت در هفته نوزدهم در تاریخ 17 بهمن برگزار می شود.
برنامه هفته هفدهم
جمعه 27 دی 98

شاهین شهرداری - شهر خودرو / فولاد - استقلال 
شنبه 5 بهمن 98

ماشین سازی تبریز- فولاد مبارکه سپاهان 
پیکان تهران - نساجی مازندران / گل گهرسیرجان - سایپا تهران 

ذوب آهن اصفهان - پارس جنوبی جم 
یکشنبه ۶ بهمن 98

نفت مسجدسلیمان - صنعت نفت / پرسپولیس - تراکتورسازی 

 علیپور: برای ترانسفر به اروپا 
تابع تصمیم باشگاه هستم

ورزش: در روزهای گذشته باشگاه پاســوس فریرای پرتغال به صورت 
رسمی خواهان جذب علی علیپور شــد. این تیم لیگ برتری با ارسال 
نامه ای شــرایط خود برای جذب علیپور را به باشگاه پرسپولیس اعلام 
داشته است. باشــگاه پرســپولیس نیز مراتب مخالفت خود با جدایی 
علیپور را اعلام کرد. مهاجم سرخپوشان در این باره به باشگاه گفت: تمام 
تمرکز من روی تیم پرسپولیس است و هر تصمیمی که باشگاه و کادر 
فنی بگیرند تابع هستم. وی ادامه داد: من برای موفقیت پرسپولیس با 
تمام وجود و تمرکز در حال تلاش هستم تا محبت هواداران را جبران 
کنم و بتوانم  انتظارات آقای کالدرون و هواداران و باشگاه را برآورده نمایم 
و با توجه به مخالفت صورت گرفته، دیگر به این پیشنهاد فکر نمی کنم.

پاداش قهرمانی فوتسالی ها معلق شد
ورزش: مهدی تاج در نشست اخیر مدیران باشگاه های فوتسال با کادر فنی 
تیم ملی فوتسال وعده داده بود پاداش قهرمانی تیم ملی در مسابقات فوتسال 
2018 آسیا پیش از حضور تیم ملی در دوره جدید به ملی پوشان پرداخت 
می شود اما حالا با استعفای او از ریاست فدراسیون فوتبال، کادر فنی تیم ملی 
نگران است که این وعده تاج عملی نشود. به گزارش ایسنا کادر فنی اعتقاد 
دارند تاج همراه با ساکت پیگیر فراهم شدن مبلغ پاداش تیم ملی فوتسال 
بوده و حالا که تاج رفته اگر ساکت در بدنه فدراسیون بماند می تواند پاداش 
ملی پوشان را پرداخت کند در غیر این صورت و با تغییرات زیاد در فدراسیون 
عملًا امکان دریافت این پاداش قبل از مسابقات آسیایی 2020 که اسفند 

ماه برگزار می شود نیست.

 برانکو: پرسپولیس مشکلم را حل کند 
به تیم ملی فکر می کنم

ورزش: برانکو ایوانکوویــچ در گفت و گو با مهر، دربــاره ادعای مهدی 
خواجه وند مدیر حقوقی باشگاه پرسپولیس مبنی بر اینکه سفیر ایران 
در کرواسی قرار اســت مقدمات لازم برای توافق نهایی بر سر پرداخت 
مطالبات او و دستیارانش در زمان حضور در پرسپولیس را فراهم کند 
اظهار کرد: درباره جزئیات صحبت های آقای خواجه وند و سایر مسئولان 
باشگاه پرســپولیس در رســانه ها اطلاعی ندارم. آنچه مشخص است 
جلساتی بوده که با باشگاه پرسپولیس داشتم و حالا وقتش است تا در 
این زمینه اقداماتی صورت بگیرد در غیر این صورت توافقی هم نیست. 
برانکو در ادامه راجع به اینکه بسیاری از مردم صحبت از حضور شما روی 
نیمکت تیم ملی ایران می کنند گفت: نخست باید موضوع پرسپولیس 

حل شود. باید این اتفاق بیفتد. پس از آن همه چیز امکان پذیر است. 

 ایران همچنان در رده پنجم 
رنکینگ جهانی فوتبال ساحلی

ورزش: آخرین رنکینگ جهانی در سال 2019 فوتبال ساحلی اعلام شد 
که ایران همچنان در رده پنجم این رده بندی قرار گرفته اســت. طبق 
آخرین رنکینگ جهانی تیم های ملی فوتبال ســاحلی در پایان سال 
2019 تیم ملی ایران همچنان  در رتبه پنجم جهان قرار دارد و تیم های 
برزیل، پرتغال، ایتالیا و روسیه رتبه های اول تا چهارم را در اختیار دارند. 

رضاییان در الشحانیه ماندنی شد
ورزش: نشریه »استاد الدوحه« قطر دیروز گزارشی از تغییر و تحولات 
سه تیم نامزد سقوط به دســته اول قطر ارائه کرد. الشحانیه که در این 
فصل رامین رضاییان، مدافع ملی پوش کشورمان را در ترکیب خود دارد 
یکی از نامزدهای سقوط است. در این راستا این نشریه قطری اعلام کرد 
این تیم احمدالعکاشی، مهاجم تونسی را به جای عزیز براده مراکشی 
به خدمت گرفت. الشحانیه یک بازیکن دیگر می خواهد به جای واگنر 
برزیلی جذب کند و بقیه لژیونرها را حفظ کند. رضاییان در ترکیب این 
تیم ضعیف قطری عملکرد بسیار درخشانی داشت تا جایی که در تیم 

منتخب نیم فصل اول لیگ ستارگان قرار گرفت.

 تمرینات استقلال 
تا مشخص شدن سرمربی تعطیل شد

ورزش: پس از اینکه بازی استقلال برابر سپاهان در مرحله یک چهارم 
نهایی جام حذفی لغو شــد تمرین آبی ها به مدت 10 روز تعطیل شد و 
طبق قرار قبلی باید تمرین آبی ها از امروز آغاز شود. با این حال تمرین 
تیم فوتبال استقلال به طور قطع تا مشخص شــدن تکلیف سرمربی 
برگزار نخواهد شــد. در حال حاضر مدیران اســتقلال در دوحه به سر 
می برند تا هرطور که شده اســتراماچونی را راضی کنند با این باشگاه 

قرارداد جدید امضا کند.

استیلی: امیدوارم پاداش قبل از اعزام واریز شود
ورزش: ســرمربی تیم فوتبال امید گفت: دغدغه مــن ارتقای روحی 
بازیکنان قبل از اعزام به تایلند اســت و امیدوارم پاداشی که وعده داده 
شده بود به بازیکنان داده شود. حمید استیلی در مورد شرایط تیم تصریح 
کرد: ما همان روزی که از قطر برگشــتیم ریکاوری را انجام دادیم، تیم 
قطر از همان روز گذشته راهی تایلند شد و ما هم روز چهارشنبه به این 
کشور اعزام می شویم، در حال حاضر مهم ترین دغدغه ای که من برای 
بالا بردن روحیه تیم دارم پرداخت پاداش هاست که البته آقای تاج در 
اردوی قطر این قول را داد که پاداش مسابقات مقدماتی به بازیکنان داده 
می شود البته من پیش از هر موضوعی برای او آرزوی سلامتی می کنم و 
امیدوارم استعفای آقای تاج خدشه ای در جریانات تیم امید بابت مسائل 

مالی وارد نکند.

منهای فوتبال

بازوبند پس از 1۶ سال به کارگر رسید
هدیه بازوبند پهلوانی به موزه امام رضا )ع(

ورزش: در حاشیه رقابت های کشتی پهلوانی قهرمانی کشور که از روز 
یکشنبه 8 دی ماه در مرکز نمایشگاه های بین المللی  بازار بزرگ ایران 
آغاز شد و دیشب با شــناخت نفرات برتر و پهلوان ایران به پایان رسید 
بازوبند پهلوانی عبدالرضا کارگر به وی اهدا شد. کارگر طی سال های  82 
و 83 طی 2 سال پیاپی پهلوان ایران شده بود که بدلیل تغییرات مکرر در 
فدراسیون وقت و مشکلاتی بازوبند پهلوانی خود را دریافت نکرده بود.

کارگر نیز بازوبند پهلوانی خود را به موزه امام رضا )ع( اهدا کرد.

شگفتی در لیگ برتر بسکتبال
پارسا نفت را به آتش کشید

ورزش:تیم بســکتبال آویژه صنعت پارسا مشهد در دیداری معوقه 
در آبادان دست به کار بزرگی زد و قهرمان لیگ برتر را شکست داد. 
نماینده خراسان در این بازي با ارائه یک بازی هوشمندانه تیم پالایش 

نفت آبادان را با نتیجه 7۴ بر ۵9 مغلوب ساخت.

کریمی: وزارت ورزش حق ورزشکاران را بدهد
ورزش: علیرضا کریمی کشتی گیر تیم ملی در جمع خبرنگاران در مورد 
مصدومیتش گفت: زیر نظر دکتر بهرامی نژاد حرکات اصلاحی را انجام 
می دهم تا روند درمان سریع تر انجام شود و تمرینات تخصصی کشتی 
را شروع کنم.ملی پوش کشتی آزاد ایران در پاسخ به این پرسش که آیا 
به جراحی نیاز دارید گفت: خیر، چون پارگی کامل نبوده و با فیزیوتراپی 
ترمیم می شود. وی ادامه داد: وزارت ورزش باید حق ملی پوشان را بدهد 

نه اینکه دو سال بعد با هزار ترفند سر و ته آن را بزند. 

سلیمی: وزنه  برداری حال و روز خوبی ندارد
ورزش: بهداد سلیمی درباره وضعیت حسن یزدانی قهرمان کشتی 
آزاد المپیک 2016 ریو گفت: وی آسیب سطحی دیده، اما امیدمان 
برای المپیک توکیو و کســب طلا توسط او زیاد است. مشاور رئیس 
کمیته المپیک درباره شرایط وزنه  برداری گفت: اطلاعات چندانی 
ندارم و در حد اطلاعات بیرونی است، اما وزنه برداری حال و روز خوبی 
ندارد. اتفاقات خوبی نمی افتد و سرمایه ها به نوعی حذف شدند. نام 

سعید علی حسینی برای شرکت در مسابقات رد نشد. 

بنا و محمدی، برترین مربیان سال 2019 
کشتی آسیا

ورزش: در خبری که بر روی پایگاه اطلاع رســانی شورای کشتی 
آسیا قرار گرفته است، برترین کشــتی گیران و مربیان سال 2019 
آسیا معرفی شدند که در بخش مربیگری تیم های ملی، محمد بنا و 
غلامرضا محمدی سرمربیان تیم های ملی کشتی فرنگی و آزاد ایران 

به عنوان بهترین مربی انتخاب شدند.

 معنوی نژاد و عابدینی 
از اردوی والیبال خارج شدند

ورزش: هفته آخر اردوی آماده ســازی تیم ملی والیبال ایران از روز 
شنبه هفتم دی ماه آغاز شده و تا روز جمعه ادامه خواهد داشت که روز 
اعزام تیم ملی به رقابت های انتخابی المپیک در چین به شمار می رود.

با نظر سرمربی تیم ملی والیبال، دو بازیکن دیگر اردوی تیم ملی را 
ترک کردند تا ایگور کولاکوویچ به ترکیب نهایی تیم نزدیک تر شود.

بر این اساس، رضا عابدینی در پایان تمرینات روز شنبه و محمد جواد 
معنوی نژاد یکشنبه شب از جمع اردونشینان خارج شدند. معنوی نژاد که 
در بیشتر بازی های ملی در سال 2019 حضور داشت، پس از بازگشت 
به لیگ ایران چندان آماده نشــان نداده بود. در هفته گذشته نیز امین 
اسماعیل نژاد، علی رمضانی، سعید جواهری توانا، امین رضوی، محمود 

رسولی و سلیم چپرلی از اردوی تیم ملی خارج شده بودند.

فدرر: به دنبال کسب بیشترین عناوین هستم
ورزش: راجر فدرر، نفر سوم رده بندی تنیس حرفه ای مردان جهان 
پس از نواک جوکوویچ و رافائل نادال گفت: فکر می کنم هدفم در سال 
آینده باید کسب هر چه بیشــتر عناوین قهرمانی در تورنمنت های 
مختلف باشــد. اگر بتوانم در این مسیر موفق باشــم بهتر است که 
قهرمانی های ویمبلدون، تنیس آزاد آمریکا و استرالیا را کسب کنم، 
البته بدست آوردن هر عنوانی که تاکنون کسب نکردم می تواند بسیار 
عالی باشد. در فصلی که گذشت شــرایط خوبی داشتم و با مشکل 

زیادی مواجه نشدم. از نظر جسمانی هم احساس خوبی دارم.

تمجید وزیر ورزش از عملکرد تیم مدیریتی 
فدراسیون

انتظار چهار مدال را از کشتی در المپیک داریم
ورزش: ســلطانی فر که به همراه رضا صالحی امیری از روند بازسازی 
خانه کشتی بازدید کرد گفت: یکی از بهترین تیم های مدیریتی ورزش 
در فدراسیون کشتی حضور دارد و خوشــبختانه در این پنج ماه اخیر 
آرامش در کشتی ایجاد شــده و زمینه اصلی موفقیت که دور شدن از 
حاشیه ها و جنجال هاست رخ داده و اگر همیشه این آرامش حفظ شود، 
زمینه موفقیت وجود خواهد داشت .او اضافه کرد: هم اکنون بیشترین 
تخصیص ها به  رشته کشتی داده شده چون تمرکز ما بر روی رشته های 
المپیکی اســت حتی اعتبار فوتبال هم به آن ها داده نشده است. با این 

شرایط انتظار چهار مدال را از کشتی در المپیک داریم.

رکابزن تیم ملی: در حال نابودی هستم
ورزش: رکابزن باسابقه کشورمان گفت: نزدیک به هفت  ماه از تعلیق 
فعالیت های مهدی سهرابی ملی پوش باسابقه دوچرخه سواری می گذرد، 
اما شرایط او تغییری نکرده و تکلیف این رکابزن هنوز مشخص نشده است. 
سهرابی اظهار کرد: ضربه ای که من در این موضوع خوردم، از داخل ایران 
بود. متأسفانه برخی افراد که دیگر در دوچرخه سواری نیستند و کنار 
رفته اند، هر کدام با چند ایمیل مختلف به فدراسیون جهانی نامه زده و 
مسائلی را گفته اند که صحت ندارد. سهرابی با گلایه از بی توجهی مسئولان 
گفت: متأسفانه حتی یک ایمیل حمایتی هم از سوی نادو، وزارت ورزش، 
کمیته المپیک و حتی فدراسیون دوچرخه سواری به فدراسیون جهانی 
ارسال نشده که من 21 سال پاک بوده ام. واقعاً الان بلاتکلیف هستم. در 
حال نابودی هستم، چون نمی دانم چه کاری باید انجام بدهم. درست است 
که همه مسئولیت دوپینگ با ورزشکار است، اما من که دوپینگ نکرده ام 
و در این شرایط در حال نابودی هستم. تمریناتم را پیگیری می کنم، به 

امید روزی که این اوضاع تمام شود.

خوشحالی ژوزه مورینیو از پایان 337 روز دوری از فوتبال 

بازگشت به جهنمی که دوستش دارم!
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فرهنگ و هنر

خبر

از سوی سازمان سینمایی
 فیلم جدید محمدرضا شفاه 

و ۶ فیلم نامه دیگر پروانه ساخت گرفت
فرهنگ و هنر: شورای صدور 
پروانه ساخت در جلسه اخیر با 

6 فیلم نامه موافقت کرد.
به نقل از روابط عمومی سازمان 
امور سینمایی و سمعی بصری، 
بــه  فیلم نامه های»لعنتــی« 

تهیه کنندگــی سیدمحســن وزیــری، کارگردانی قــدرت الله صلح 
میرزایی و نویســندگی امیرجهانی، »جان جانان« به تهیه کنندگی 
حبیب اللهیــاری، کارگردانی ونویســندگی شــادی آفرین اللهیاری، 
»آهنگ دونفره« به تهیه کنندگــی جواد نوروزبیگی، کارگردانی آرزو 
ارزانــش و نویســندگی مصطفی زندی، »پدری« بــه تهیه کنندگی 
محمدرضــا شــفاه، کارگردانی حســین دارابی و نویســندگی رضا 
زهتابچیــان، »بی وقتی« به تهیه کنندگی محمدحســین قاســمی، 
کارگردانــی و نویســندگی نرگس آبیــار و »ترانه هــای پدری« به 
تهیه کنندگی جلیل شــعبانی، کارگردانی و نویسندگی محمدمهدی 

رسولی، موافقت شورای ساخت سازمان سینمایی را اخذ کردند.

تازه ترین ساخته احمد مرادپور
 فیلم سینمایی »کارو«  

به جشنواره  فیلم فجر نمی رسد
فرهنگ وهنر: فیلم سینمایی 
»کارو« تازه ترین ساخته احمد 
مرادپور به ســی و هشــتمین 

جشنواره فیلم فجر نمی رسد.
به نقل از روابط عمومی فیلم، 
به  »کارو«  ســینمایی  فیلــم 

کارگردانی احمد مرادپور، تهیه کنندگی حسین صابری و نویسندگی 
فهیمه سلیمانی به سی و هشتمین جشنواره فیلم فجر نمی رسد.

روابــط عمومی فیلــم ســینمایی »کارو« اعلام می کنــد این فیلم 
ســینمایی به علت شرایط ســخت تصویربرداری در کوهستان های 
اســتان اردبیل و آب و هوای نامناسب، به سی و هشتمین جشنواره 

فیلم فجر نمی رسد.
عوامل فیلم ســینمایی »کارو« برای این جشــنواره آرزوی موفقیت 
کرده و امیدوار هســتند که سی و هشــتمین جشن سینمای ایران، 

پرشورتر و بالنده تر از سال های گذشته برگزار شود.
بنــا بر این گزارش، مریلا زارعی، پیمــان مقدمی و حبیب پاینده از 

جمله بازیگران فیلم سینمایی »کارو« هستند.
فیلم ســینمایی »کارو« محوریتی زنانه داشته است. مریلا زارعی نقش 
اول ایــن فیلم با گریمی متفاوت در لباس کردی جلوی دوربین »احمد 

مرادپور« حضور دارد.
در خلاصه داســتان این فیلم ســینمایی آمده است: »کارو نوجوان 
کرمانشاهی پس  از سال ها تمرین به تیم ملی کشتی دعوت می شود؛ 
اما او...  «. فیلم سینمایی»کارو« پس از فیلم های سینمایی»سجاده 
آتش« و »رنجر« و ســریال »رقص پــرواز« چهارمین اثر بلند احمد 

مرادپور خواهد بود.
این فیلم اثرِ سازمان هنری رسانه ای اوج و نخستین محصول »مرکز 

فیلم و سریال عصر« است.
عوامل ســازنده ایــن فیلم عبارتنــد از کارگردان: احمــد مرادپور، 
زنجانیــان،  رضــا  مدیرتولیــد:  صابــری،  حســین  تهیه کننــده: 
فیلمبــردار: علی محمد قاســمی، مدیر تــدارکات: نیما مجتهدی، 
صدابــردار: امید عاشــوری، طراح گریم: ســودابه خســروی، طراح 
 صحنه و لباس: عباس بلوندی، عکاس: مســعود اشــتری، مشــاور 

رسانه ای: امید سهرابی.

 اسامی فیلم های اول 
جشنواره فجراعلام می شود

اســامی  هنر:  و  فرهنــگ 
فیلم های اول سی و هشتمین 
تــا  فجــر  فیلــم  جشــنواره 
اعلام می شــود. طبق  امــروز 
پیگیری های ایسنا از دبیرخانه 
جشــنواره فیلم فجر، اســامی 

فیلم  اولی های جشــنواره ظرف مدت امشــب تا فــردا )۱۰ دی ماه( 
جمع بندی و اعلام خواهد شــد. همچنیــن دیگر فیلم های راه یافته 
به جشنواره )ســودای سیمرغ( هم قرار اســت تا آخر همین هفته 
معرفی شــوند. برای سی وهشتمین جشــنواره فیلم فجر، ۱۱۵ فیلم 
ســینمایی به همراه ۳6 فیلم مستند فرم ثبت نام جشنواره را تکمیل 
کرده  بودند که در میان فیلم های ســینمایی، ۳۷ اثر به فیلمسازان 

اول اختصاص داشت.
محمد احســانی، محمود اربابی، همایون اسعدیان، یلدا جبلی، رضا 
درســتکار، ســید محمود رضوی و حســین کرمی در این دوره از 
جشــنواره انتخاب فیلم های بخش سودای سیمرغ )مسابقه سینمای 
ایران( و نگاه نو )ویژه فیلم اول کارگردانان( را بر عهده داشتند و باید 
دید با توجه به برخی انتقادها نسبت به این هیئت، خروجی بازبینی 

آن ها بی حاشیه دنبال می شود یا خیر.

 فرهنگ و هنر  نشســت بررســی ساختار و 
تدوین کتاب های خاطرات شهدای مدافع   حرم با 
محوریت کتاب »خداحافظ سالار« با رونمایی از 
کتـاب »هفتاد و دومین غواص« جدیدترین اثر 

حمید حسام همراه شد. 
به گزارش روابط عمومی به نشــر، در این نشست 
که با حضور پرشور فرهنگ دوستان در فروشگاه 
کتاب انتشارات به نشر در مشهد برگزار شد، محمد 
خســروی راد، دبیر این جلسه با ذکر تاریخچه ای 
از فعالیت های حمید حســام در حــوزه ادبیات 
دفاع مقدس و شــهدای مدافع حــرم اظهار کرد: 
حمید حسام، کارشناس ادبیات فارسی دانشگاه 
تهران حضور فعالی در هشت سال دفاع مقدس 
داشته و از معاونت ادبیات و انتشارات بنیاد حفظ 
آثار و نشــر ارزش های دفاع مقدس تا مؤلف ۱۴ 
عنوان کتاب در حوزه ادبیات دفاع مقدس همچون 
»وقتی مهتاب گم شــد«، »فقط غلام حســین 
بــاش«، »غواص ها بوی نعنا می دهنــد«و ... این 
جانباز دفاع مقدس را به شخصیتی تبدیل کرده 
که در حوزه نویسندگی و ورود به تاریخ شفاهی 
ادبیات دفاع مقدس، شهدای مدافع حرم و حوزه 

مدیریت فرهنگی عملکرد شاخصی داشته باشد.
خســروی راد افزود: پرداخت به تاریخ شــفاهی 
دفاع مقدس به طور جدی پس از پایان جنگ و از 
حدود سال 6۸ آغاز شد. نگاه اولیه بر مبنای ثبت 
آثار بود که این خاطرات از میان نرود، بنابراین در 
آن زمان بخشی از قصه نویسان کشور به این سمت 
رفتند و تاریخ را با جذابیت های عناصر داستانی 
درآمیختند و از این محصول کاری را تولید کردند 
کــه برای مخاطب عام جذاب باشــد، بنابراین از 
همان ابتدا در مرکزیت این ایده دو گروه شــدند، 
عده ای که برای جذاب شدن اثر به دخل و تصرف 
در آن می پرداختند و متهم بودند بخشی از تاریخ 
را دستکاری می کنند و عده ای که به دنبال تاریخ 
صرف بودند، تا اینکه ســال ها گذشت و ما با نوع 
دیگری از ادبیات شــفاهی دفاع مقدس بر مبنای 
خاطره نویســی که به دست مخاطب عام برسد و 
پرتیراژ شود، مواجه شدیم که نه داستان بود و نه 
خاطره و یا تاریخ صرف و ثبت وقایع، بلکه برگرفته 
از واقعیت و ماجرای مستند با استفاده از عناصر 
داســتانی و بر مبنای توانمندی های قصه نویس 
نگارش می شــد و در همین زمــان کتاب های 
پرفروشی تولید شدند. »خداحافظ سالار« نیز از 
همان دســته توانمندی های یک نویسنده برای 
جذاب شــدن اثر است اگر چه مبنای آن مستند 

است. 

 »خداحافظ سالار« بسامد اربعینی 
زندگی سردار شهید همدانی با نگاهی 

زینبی است
حمید حسام در این جلسه با بیان اینکه »به نشر« 
برای من با شهید خوش لفظ مترادف شده است، 
اظهار کرد: وقتی کاری نقد می شود و پیوند بین 
داســتان نه به معنای محض و خاطره شفاهی نه 
به معنای تاریخ خشــک است، بلکه با پیوند بین 
ایــن دو در واقع دو تراز برای آن اقامه می شــود، 
بنابراین از این جهت نویسنده خود را در معرضی 
قــرار می دهد که برای این دو نحله و این دو نظر 

باید آمادگی داشته باشد.
وی افزود: کســانی که از سمت داستان به حوزه 
تاریخ وارد می شــوند ترجیح می دهند از عناصر 
زیبایی شناســی که در ماهیــت و روایت نهفته، 
نگذرند. از این جهت باید ساعت ها مصاحبه ها را 
خواند و در ذهن مرور کرد. مثلاً باید دید تعلیق 
در این متن کجاست و اگر ندارد آیا من اجازه دارم 
در آن تعلیق ایجاد کنــم؟ نه اصلاً، بنابراین این 
کار راحتی نیست و نویسنده هم باید فکت های 
تاریخــی خیلی دقیق ارائه کنــد و مانند محقق 

نکته سنج حقیقت یاب واقعیت های تاریخ شفاهی 
را پیدا کرده باشــم از این جهت اعتقاد دارم یک 
مدون باید پیش از آن، یک محقق باشد و از بین 
گفته های متفاوت، گاه متعارض و متقابل، حقیقت 
را پیــدا کند. اما در بخش داســتانی از عناصری 
استفاده کند که صدای راوی شنیده شود نه قلم 
نویسنده، بنابراین این کار به نظرم نقطه خاص و 

شمشیر دو لبه است.
به گفته این نویسنده وقتی دوره ۴۰ ساله زندگی 
سردار شهید همدانی را نقل می کنیم، اینجا یک 
عدد در ذهــن منِ محقق می آید و این ۴۰، یک 
اربعین است که این را من نساخته ام بلکه حقیقت 
زندگی ایشــان است. آشنایی من با قصه زندگی 
این شهید والامقام نه بر مبنای۳۰ ساعت مصاحبه 
بلکه حاصل ۳6 سال مصاحبت با این شهید است 
که این بسامد زندگی ایشان یک نگاه پیام رسانی و 

نگاهی زینبی است.

 هنر نویسنده تاریخ شفاهی یافتن قصه 
از دل روایت است

نویســنده »غواص ها بوی نعنا می دهند« با بیان 
اینکه ســردار همدانی در اوج گمنامی می زیسته 
اســت، ادامه داد: من در تلاش بــودم از رهگذر 
داده ها و راویان این نکات را پیدا کنم و در زنجیره 
تدوین قرار دهم و عملاً یک بســامد اربعینی در 
قصه زندگی  ایشان درمی آید. هنر کسی که تاریخ 
شفاهی کار می کند این است تا تلاش کند از ذات 

روایت، قصه پیدا کند. 
وی خاطرنشــان کرد: کار به زمان زیادی احتیاج 
دارد زیرا سوژه در یک لوکیشن خاص و محدود 
انتخاب می شــود، اما نویســنده دو خط موازی 

باید داشته باشــد؛ یک خط برای زندگی همسر 
در پشــت جبهه از دفاع مقدس تا ســوریه اتفاق 
می افتد و یک خط برای قهرمان قصه یعنی سردار 
شهید همدانی است و این ها باید در روایت همسر 
دوخته شود، زیرا خاطرات شفاهی اول شخص کار 
می کنیم و اگر می خواهیم مخاطب دچار انقطاع 
زمانی نشود، باید همراه با تفکر، تحقیق، ارتباط 

و آشنایی باشد.
حســام افزود: تلاش کــردم در این اثر به خیلی 
از پرســش ها  پاســخ داده شــود، اما به شکل 
غیرمســتقیم و در حدی که امکان پذیر بود. من 
با ســردار همدانی زندگی کردم و ایشان اعتقاد 
داشــت باید ناگفته ها بیان شــود و بهترین کار 
این بود که این شــخصیت را از زبان همســرش 
بشناسیم،بنابراین بخشی از این اثر گزارش است 

که برای بیان اطلاعات به مخاطب داده شــده و 
باید گفته می شد.

 سردار همدانی نام خانوادگی 
فرزندانش را تغییر داده بود

وی با بیان اینکه ســردار همدانی نام خانوادگی 
فرزندان خود را تغییر داده بود و تا روز شــهادت 
ایشان، همکاران فرزندش نمی دانستند او فرزند 
شهید همدانی اســت، گفت: این شهید بزرگوار 
معتقد بود هیچ کس در جامعــه نباید بداند که 
شما فرزند من هستید تا به خاطر من برای شما 
تبعیض قائل شود، بنابراین برخی روایت هایی که 
در »خداحافظ ســالار« بیان شده نباید حمل بر 

تفاوت و تمایز باشد.
حسام گفت: سعی کردم از لحن تکراری استفاده 
نکنم اما بخش هایی همانند رسالت زینبی بودن 
در صحبت های همســر شهید است و من مقید 
و ملزم هستم این واژه ها را به کار ببرم چون پیام 

بزرگی دارد.
وی افــزود: بحث دیگر تاریخ و اطلاعات اســت. 
سردار همدانی میان مســلحین و داعش تمایز 
قائل بودند، درســت مانند افرادی که در شرایط 
امروز منتقد و معترض هستند، اما برانداز نیستند. 
آنجا هم عده ای که ناراحت بودند مســلح شــده 
بودند،بنابراین بسیار دقت شده بود داده های دقیق 
تاریخی ارائه شود و مرزبندی براساس واقعیت های 

موجود در سوریه بیان شده بود.

 »خداحافظ سالار« پیوند حماسه و 
عشق است

وی با بیان اینکه »خداحافظ سالار« قصه عشق 
زمینی اســت که پایان آن آسمانی می شود، این 
کتاب را پیوند حماســه و عشق دانست و گفت: 
اعتقــاد دارم تا زمانی که همســر می نشــیند و 
دست به قلم می برد، اثر کاملاً ریتم داستانی دارد 
و از زمان بازگشــت از سوریه در واقع مختصات 
داستانی خیلی بیشتر شده و گزارشی ارائه شده 
است، بنابراین دلیل طولانی شدن به دلیل حجم 
زمان و اتفاقاتی همچون سال ۸۸ است که ناگزیر 
بودم به آن ها اشاره کنم. این شکل گزارشی بودن 
را می پذیرم و اگر بخش هایی از آن حذف شــود، 

خوش خوان تر می شود.
نویســنده »وقتی مهتاب گم شد« افزود: اگر این 
مــدل را در تدوین انتخاب کنیم باید به دو مورد 

متعهد باشیم، یک راست بگوییم و در عین حال 
تلاش کنیم و از ادبیات و مختصات داستانی کمک 
بگیریم؛ همانند تعبیر مقام معظم رهبری در یکی 
از تقریظ  ها که فرموده بودند: »شــما به کلمات 
راوی جان دادید«. این هنر نویسنده است صحبت 
راوی را در موقعیت مناسب به کار ببرد. نویسنده ها 
در تدویــن این کارها به چند دســته تقســیم 
می شوند، ممکن است به آن ها مطالبی داده شود 
که کار تحقیقی می شود که میزان توفیق نویسنده 
نسبی است، مورد بعد نویسنده سوژه را می شناسد 
و برای شــناخت از کنش ها و نوع اندیشه میزان 
توفیق از دسته اول بیشتر است، اما در مورد سوم 
نویسنده سوژه را زیسته و با آن یکی شده است، 
بنابراین این نوع ادبیات برای عده ای مجاز است که 

به نظرم سوژه را زیسته باشند.

 باید سوژه را زیسته باشید
وی تصریح کرد: وقتی ســوژه را خوب بشناسید 
می توانید نقدی به اندیشه های او بزنید که اصلاً در 
نوشته ها وجود ندارد. گمشده ما بیان مشاهدات 
نیست و تحول درونی را نمی توانید بیان کنید مگر 

اینکه سوژه را زیسته باشید.
حسام گفت: یافتن قصه در روایت بسیار مهم است 
و در کتاب »آب هرگز نمی میرد« این بسامد سه 
واژه آب، ابوالفضل)ع( و تشــنگی دست به دست 
هم دادند و کتاب ۷۰۰ صفحه ای شــکل گرفت. 
وقتی عناصر زیبایی که بســامد و کلیدواژه های 
شخصیت در مصاحبه های شفاهی هستند را کنار 
هم بگذاریم، به داستانی تبدیل می شود در حالی 
که داســتان نیســت و نام آن را تدوین داستان، 

خاطره و قصه برگرفته از واقعیت می گذارم.

 »هفتاد و دومین غواص« روایت های 
تکمیلی از غواصان عملیات کربلای 4 است

وی در ارتباط با کتاب »هفتاد و دومین غواص« 
نیز که در این مراســم رونمایی شد، اظهار کرد: 
این اثر بــا موضوع ۷۲ غواص عملیات کربلای ۴ 
برگرفته از روایت محوری و خاطرات جانباز کریم 
مطهری، فرمانده گردان غواصی جعفر طیار لشکر 
انصارالحسین)ع( است که توسط انتشارات شهید 

کاظمی منتشر شده است.
حســام تأکید کرد: ایــن کار از این جهت مهم 
اســت که با حدود ۲۰ نفر از غواصانی که در این 
عملیات اسیر شده بودند مصاحبه شده و تلاش 
شده روایت های پیرامونی و تکمیلی داشته باشد، 
زیرا پیدا کردن حقیقت پس از ۳۰ ســال بسیار 

مهم است. 
همچنین رضا وحید از نویســندگان مشهدی در 
این نشســت گفت: نکته ای کــه در »خداحافظ 
سالار« به چشــم می آید تفاوت بچه های لشکر 
فاطمیون با سردار شهید همدانی بود که به نظر 

می رسد روایت تمایز دارد.
سیدجلال قوامی از دیگر نویسندگان با اشاره به 
نکات مثبت »خداحافظ سالار« به اسم جذاب و 
شگفتانه آن اشاره کرد و افزود: مقدمه کتاب بسیار 
خوب انتخاب شده و به دل می نشست. این کتاب 
تلفیق زیبایی بود از عشق و لحن حماسی خودش 
را داشــت، به نظرم کسی که روی تاریخ شفاهی 
کار می کند وفادار بودن به اصل وقایعی که اتفاق 
افتاده بسیار مهم است و پرداخت به وقایع زندگی 
سردار شهید همدانی در طول کار نقطه قوت این 
اثر محســوب می شود و نویسنده سعی کرده بود 
برای خوشایند کسی مطلبی را سانسور نکند که 

این امر  بر جذابیت کار افزوده بود.
وی با نقــدی بر این اثر تصریح کــرد: برخی از 
کلیشه های کار اذیت کننده بود. تکرار چندین باره 
برخی از جملات و مستقیم گویی، از ایرادات این 

اثر محسوب می شوند.

برش

زندگی  ساله   40 دوره  وقتی 
نقل  را  همدانی  شهید  سردار 
می کنیم، اینجا یک عدد در ذهن 
 ،40 این  و  می آید  محقق  منِ 
یک اربعین است که این را من 
زندگی  حقیقت  بلکه  نساخته ام 
ایشان است. آشنایی من با قصه 
زندگی این شهید والامقام نه بر 
بلکه  مصاحبه  ساعت  مبنای۳0 
حاصل ۳۶ سال مصاحبت با این 
شهید است که این بسامد زندگی 
و  پیام رسانی  نگاه  یک  ایشان 
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س
قد

 / 
گار

ست
ی ر

یم
کر

ی 
 عل

ها :
س 

عک

نادر طالب زاده مطرح کرد

»منطقه پرواز ممنوع« از رویش های »عمار« است
مهر: نادر طالب زاده، دبیر دهمین دوره جشــنواره فیلم های 
مردمی »عمار« با اشاره به توفیق فیلم سینمایی »منطقه پرواز 

ممنوع« بر ادامه رویش های »عمار« تأکید کرد.
نادر طالب زاده، تهیه کننده و کارگردان سینما و دبیر دهمین 
دوره جشنواره فیلم های مردمی »عمار« درباره راه طی  شده 
این رویداد از ابتدا تا امروز توضیح داد: ســال های اول و دوم 
برگزاری عمار سال های سخت و سربالایی دشواری بود، اما از 
سال سوم و چهارم با حضور داوران معتبر و افراد مطرح روند 
پیشرفت کارها سرعت گرفت. ما فضای کاملاً جدید و متفاوتی 
با جشــنواره هایی که به آن ها عادت داشتیم مانند جشنواره 
فیلم کودک، سینماحقیقت و یا دیگر جشنواره های تیپیک و 
کلاسیک را در »عمار« ایجاد کردیم. جشنواره عمار مربوط به 
انقلاب اسلامی و کسانی است که به آن باور دارند و معتقدند 
این رویداد در طول قرن ها بی ســابقه بوده و افقی دارد که از 

مرزها فراتر خواهد رفت. این گفتمان اصلی جشنواره است.
دبیر جشــنواره »عمــار« در ادامه این گفت وگــو در برنامه 

تلویزیونی »ســلام صبح بخیر« شبکه سه ســیما  در مورد 
گفته های انسیه شاه حسینی، داور بخش فیلم نامه این دوره 
از جشنواره درباره کیفیت آثار رسیده در این بخش گفت: این 
آثار بیشتر برای شهرستان ها و استان هاست و از تهران خارج 
اســت. برخی از آن ها به قدری قوی است که مشخص است 
براساس یک نیاز نسبت به یک اتفاق سیاسی تولید شده است. 

خود من از این استقبال مردمی تعجب کردم.

 جشنواره عمار  عرصه ای است که در آن وارد 
خطوط قرمز می شویم

جشنواره عمار نقد تندی دارد و بچه های انقلابی ضعف ها را 
می گویند. سال گذشته »دریابست« و »داد« درباره اعتراض 
کارگران معدن را داشــتیم که منجر به اتفاقاتی شد. مستند 
»داد« می گفت مردم حق اعتراض مسالمت آمیز را دارند و نباید 
با آن ها خصومت آمیز برخورد کرد. پس از ماجرای مؤسســه 
کاسپین که پیش آمد همه مسالمت آمیز اعتراضشان را مطرح 

می کردند. نقش مستند جراحی است و این رویکرد در »داد« 
بود. »دریابست« نیز به بحث کشتی هایی می پرداخت که با 

تکنولوژی همه ماهی ها را می برد و ماهیگیران بیکار شده اند.
طالــب زاده اذعان کرد: عمار عرصه ای اســت که در آن وارد 
خطوط قرمز می شــویم. حوزه هایی که فقط بچه های عمار 
سراغ آن می روند و خیلی هایشان حتی از تلویزیون هم پخش 
نشــده است و در این جشنواره فیلم ســازان محلی کارهای 

بین المللی ساخته اند.
دبیرجشــنواره عمار درباره رویش های این جشــنواره گفت: 
ســازندگان فیلم »منطقه پرواز ممنوع« هفت دوره پیش با 
فیلم کوتاهشــان در »عمار« حضور داشتند و تشویق شدند. 
معلوم بود آن ها ساختار کار را می شناسند و بعد فیلم نیمه بلند 
ساختند و باز هم تشویق شــدند. سال های آینده هم موارد 
اینچنینی خواهیم داشت و فیلم سازانی وارد عرصه حرفه ای 
خواهند شــد که فروش آثارشــان بالای 6، ۷ میلیارد باشد.

طالب زاده با بیان اینکه انتخاب عنــوان »عمار« از ایده های 

وحید جلیلی بود، یادآور شــد: از قبل او این دوستان را جمع 
کرده بود و ما قدری روند را حرفه ای تر کردیم. جبهه فرهنگی 
انقلاب پس از ۹ دی فعال تر شــد و در آثار هنری و فرهنگی 
و اجتماعی در کل ایران فیلم سازانی از روستاها با این جریان 

همراه شدند.
وی با اشاره به پرداختن به مسائلی چون رشوه یا مسائل درگیر 
با قوه قضائیه، تصریح کرد: کشور چطور اصلاح می شود؟ یکی 
از تیغ های جراحی بران برای این اصلاح مستندهای انتقادی 

هستند.
گفتنی است، آیین افتتاحیه دهمین جشنواره مردمی فیلم 
»عمار« چهارشنبه ۱۱ دی در تالار اندیشه حوزه هنری برگزار 

می شود.              

چهره خبر

حمید حسام در نشست بررسی ساختار و تدوین کتاب های خاطرات شهدای مدافع   حرم:

»خداحافظ سالار« حاصل چهار دهه مصاحبت با سردار همدانی است

اداره کل ثبت اسناد واملاک خراسان جنوبی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک بیرجند 

هیئت موضوع قانون تکلیف وضعیت ثبتی اراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی
آگه��ی موضوع ماده 3 قان��ون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلی��ف وضعیت ثبتی واراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی            برابر رای شماره 13986030801003514 � 1398/09/30 
هیئت اول/دوم موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
مس��تقر در واحد ثبتی ح��وزه ثبت ملک بیرجندتصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی خانم س��اره 
محمودی فرزند محمدعلی    بش��ماره شناس��نامه 20 و ش��ماره ملی 5239769834   نسبت به 
شش��دانگ یک قطعه محوطه مش��تمل بر اطاق به مس��احت 170/22 متر مربع قسمتی از پلاک 
1396  � اصلی بخش 2 بیرجند  از محل مالکیت عباس انوری محرز گردیده است . لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به 
صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 
دوماه اعتراض خود رابه این اداره تس��لیم و پس از اخذ رس��ید،ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم 
اعتراض،دادخواس��ت خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت 

مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. آ-9812489
تاریخ انتشار نوبت اول :1398/10/10                          

تاریخ انتشار نوبت دوم  :25 /1398/10
علی فضلی

رئیس اداره ثبت اسناد و املاک بیرجند 

اداره کل ثبت اسناد واملاک خراسان جنوبی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک بیرجند 

هیئت موضوع قانون تکلیف وضعیت ثبتی اراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی
آگه��ی موضوع ماده 3 قان��ون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلی��ف وضعیت ثبتی واراضی و 
س��اختمانهای فاقد سند رسمی برابر رای شماره 1398608001003520 � 1398/09/30 هیئت 
اول/دوم موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر 
در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک بیرجندتصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی ابراهیم یوسفی   فرزند 
عبدالله  بشماره شناسنامه و شماره ملی 0651915473  نسبت به ششدانگ  مجتمع گردشگری 
مشتمل بر اراضی مزروعی و باغ و ساختمان به مساحت  5037 متر مربع قسمتی از پلاک 721 � 
اصلی بخش 2 بیرجند از محل مالکیت محمد حسین ملک ابادی و زاده  و غیره محرز گردیده است . 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی 
به مدت دوماه اعتراض خود رابه این اداره تس��لیم و پس از اخذ رسید،ظرف مدت یک ماه از تاریخ 
تسلیم اعتراض،دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای 

مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. آ-9812490
تاریخ انتشار نوبت اول :1398/10/10                          

تاریخ انتشار نوبت دوم  :1398/10/25
علی فضلی

رئیس اداره ثبت اسناد و املاک بیرجند 

اداره کل ثبت اسناد واملاک خراسان جنوبی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک بیرجند 

هیئت موضوع قانون تکلیف وضعیت ثبتی اراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی
آگه��ی موضوع ماده 3 قان��ون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلی��ف وضعیت ثبتی واراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی            برابر رای شماره 139860308001003516 � 1398/09/30 
هیئت اول/دوم موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک بیرجندتصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای امیرحسین 
حسن نژاد  فرزند علی  بشماره شناسنامه و شماره ملی 0640626866  نسبت به ششدانگ یکباب 
ساختمان  به مساحت 56/04 متر مربع قسمتی از پلاک 1561 � اصلی بخش 2 بیرجند  از محل 
مالکیت منور خراش��ادیزاده محرز گردیده اس��ت . لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به 
فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دوماه اعتراض خود رابه این اداره تسلیم 
و پس از اخذ رسید،ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض،دادخواست خود را به مراجع قضایی 
تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 

مالکیت صادر خواهد شد.آ-9812491
تاریخ انتشار نوبت اول :1398/10/10                          

تاریخ انتشار نوبت دوم  :1398/10/26
علی فضلی

رئیس اداره ثبت اسناد و املاک بیرجند

اداره کل ثبت اسناد واملاک خراسان جنوبی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک بیرجند 

هیئت موضوع قانون تکلیف وضعیت ثبتی اراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی
آگه��ی موضوع م��اده 3 قانون و ماده 13 آئی��ن نامه قانون تعیین تکلیف وضعی��ت ثبتی واراضی 
و س��اختمانهای فاق��د س��ند رس��می            براب��ر رای ش��ماره 139860308001003517 � 
1398/09/30 هیئ��ت اول/دوم موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و س��اختمانهای 
فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک بیرجندتصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی 
آقای امیرحسین حسن نژاد  فرزند علی  بشماره شناسنامه و شماره ملی 0640626866  نسبت به 
ششدانگ یکباب ساختمان  به مساحت 48/34 متر مربع قسمتی از پلاک 1561 � اصلی بخش 2 
بیرجند  از محل مالکیت منور خراشادیزاده محرز گردیده است . لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 
در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت 
متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دوماه اعتراض خود 
رابه این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید،ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض،دادخواست خود 
را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور وعدم وصول اعتراض 

طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.آ-9812492
تاریخ انتشار نوبت اول :1398/10/10                          

تاریخ انتشار نوبت دوم  :1398/10/26
علی فضلی

رئیس اداره ثبت اسناد و املاک بیرجند 
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